
 

 

  

 

Platform Sociaal Domein op 8 juni 2023 
 

Bijeenkomstimpressie door Hannie Rohaan, wethouder van Hof van Twente 

 

Babylonische spraakverwarring 

Gewapend met pen en papier zat ik klaar om zoveel mogelijk 

aantekeningen te maken van deze bijeenkomst om na afloop een heldere 

impressie op papier te kunnen geven. Tja, en dan? Veel onderwerpen en 

veel sprekers. Een terugkoppeling vanuit de VNG-commissies, Haagse 

actualiteiten door Mariska ter Heuw die een toelichting gaf op de 

actualiteiten in het sociaal domein, waaronder de Hervormingsagenda 

Jeugd en de Wet versterking regie 

volkshuisvesting. Trendbureau Overijssel 

hield een presentatie over Toekomst voor 

werk; Werk voor de toekomst. De 

bijeenkomst werd afgesloten door Jolanda Pierik van de gemeente Olst- 

Wijhe die haar ervaringen deelde omtrent Zorg en Onderwijs en het 

toenemende aantal ontheemden. 

Dit was ook de laatste bijeenkomst waar gedeputeerde Roy de Witte 

aanwezig was. In zijn afscheidswoordje deelde Roy zijn ervaringen en ook 

zijn zorgen met ons. En deze zorgen waren voor mij een stuk van de rode 

draad van deze bijeenkomst. De landelijke politiek werkt niet integraal 

samen: sociaal is niet verbonden met fysiek. Iedereen werkt vanuit zijn 

eigen kokertje. 

Trendbureau Overijssel gebruikte in haar presentatie 

de term Babylonische spraakverwarring. Dit was voor 

mij het volgende stuk van de rode draad. Mariska ter 

Heuw deed ons de toezegging haar presentatie, 

waarin vele wetten en regelgeving op het gebied van 

sociaal domein werden toegelicht, te delen, maar ze 

benadrukte ook dat wat vandaag de waarheid is, 

morgen weer is achterhaald. Hoe dan? Is men 

vergeten dat gemeenten hierop hun beleid moeten 

maken? Kortom, de landelijke politiek zorgt voor veel 

Babylonische spraakverwarring.  

Ondanks dit alles en onze meer dan goed gevulde agenda’s 

zaten we daar toch maar mooi met een groep betrokken 

wethouders uit Overijssel bij elkaar. Wethouders die allemaal 

werken aan een goed beleid binnen hun gemeente. We willen 

van elkaar ideeën opdoen, mooie ervaringen delen en van elkaar 

leren. Het platform Sociaal Domein is hiervoor de perfecte plek. 

En achter al deze wethouders zit een heel ambtenarenapparaat 

dat willens en wetens doorwerkt om een goed en vooral ook 

stabiel sociaal beleid neer te zetten. Dat is ons doel.  



Op de terugreis naar het mooie Hof van Twente liet ik mijn gedachten gaan over alles wat er deze 

morgen besproken is. Ik vroeg mij af of het niet eens tijd werd dat de landelijke politiek zich realiseert 

dat er maar één ding belangrijk is binnen het sociaal domein: de MENS moet centraal staan. 

 

 

 

 

  

 


